
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/12
z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 31 października 2012 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.16:05  w sali konferencyjnej  na  parterze  Centrum
Turystyki i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecni byli wszyscy radni.

Ponadto w sesji uczestniczyli Skarbnik Miasta i Gminy Marzena Dawedowska – Macho,  Kierownik 
Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich Magdalena Ratajczak,  Zastępca Kierownika Referatu 
Inwestycji i Ochrony Środowiska Jarosław Paczkowski, adwokat Rafał Borutko.

Ad  . 1.   Otwarcie     sesji     oraz     powitanie   radnych i   gości  .  

Ad  . 2.   Stwierdzenie     quorum  .  
Przewodniczący Rady Miejskiej –  Krzysztof  Marek  dokonał otwarcia XLVIII sesji Rady Miejskiej w
Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15
członków Rady uczestniczy 15  radnych,  co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego
protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej:

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1) podziału  Gminy Ścinawa na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych
wybieranych w każdym okręgu, 

2) wprowadzenia „Wieloletniego programu współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi
oraz podmiotami wymienionymi w art.  3 ust.  3 ustawy o działalności  pożytku publicznego i  o
wolontariacie na lata 2013-2016”, 

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości,
4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportu i zwolnień w tym podatku,
5) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, zasad poboru, ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia

za inkaso,
6) obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.  
5.  Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

 1) Nr XXXV/12 z dnia 12 czerwca 2012 r.
 2) Nr XXXVI/12 z dnia 22 czerwca 2012 r.
 3) Nr XXXVII/12 z dnia 28 czerwca 2012 r.
 4) Nr XXXVIII/12 z dnia 5 lipca 2012 r. 
 5) Nr XXXIX/12 z dnia 12 lipca 2012 r. 
 6) Nr XL/12 z dnia 17 lipca 2012 r.
 7) Nr XLI/12 z dnia 23 lipca 2012 r. 
 8) Nr XLII/12 z dnia 30 lipca 2012 r. 
 9) Nr XLIII/12 z dnia 2 sierpnia 2012 r. 
 10) Nr XLIV/12 z dnia 24 września 2012 r.
 11) Nr XLV/12 z dnia 25 września 2012 r. 
 12) Nr XLVI/12 z dnia 12 października 2012 r.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
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8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady za III kwartał 2012 roku
11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad.3. Ewentualne     zmiany     porządku     obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Sam zgłosił propozycję do
porządku obrad polegającą na wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji
do  wydania  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Ścinawa  na  okręgi  wyborcze,
ustalenia  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu,  jako  ustępu
pierwszego w punkcie 4, przed projektem uchwały ws. podziału Gminy Ścinawa na okręgi wyborcze,
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.   
Następnie zaproponował wprowadzenie projektu uchwały ws. zamiaru połączenia Miejsko - Gminnej
Biblioteki Publicznej w Ścinawie z inną samorządową instytucją kultury – Centrum Turystyki i Kultury w
Ścinawie, gdyż projekt wrócił z prac Komisji Zdrowia. Zaproponował by ująć go na samym końcu, w
ustępie 8, punkcie 4 oraz wprowadzenie projektu ws. zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa, który
wpłynął na Komisji Budżetu, w ustępie 9 punkcie 4 porządku obrad.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmiany w porządku obrad.
O godz.16:10 radny Łucki wyszedł z obrad.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  14 radnych uczestniczących w posiedzeniu (14
głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła nowy porządek obrad XLVIII
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.   

Ad 4.   Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:  
4.1) powołania Doraźnej Komisji do wydania opinii do projektu uchwały w sprawie podziału Gminy
Ścinawa na okręgi wyborcze, ustalenia granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym
okręgu;

Zgłoszono kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej:
- I. Chrystyna – wyraziła zgodę
- J. Śliwa – wyraził zgodę
- R. Podgórska - wyraziła zgodę

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  14 radnych uczestniczących w posiedzeniu (11
głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) powołała Komisję skrutacyjną w wyżej
wymienionym składzie, do wyboru Komisji Doraźnej powołanej w sprawie wydania opinii
do projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Ścinawa na okręgi wyborcze, ustalenia
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

Zaproponowano kandydatury na członków Komisji Doraźnej powołanej do wydania opinii do projektu
uchwały w sprawie podziału Gminy Ścinawa na okręgi wyborcze, ustalenia granic i numerów oraz
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu:
- E. Sitarski – wyraził zgodę;
- J. Szuszkiewicz - wyraził zgodę;
- M. Żogalska – wyraziła zgodę;
- P. Wityk – Szumna - wyraziła zgodę;
- M. Szopa - wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Marek zaproponował 5 min. przerwę.
Radny Łucki powrócił do sali obrad.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie”(15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek o 5
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min przerwę. 

Po przerwie o godz.16:20 wznowiono obrady.

Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej radna Chrystyna wyjaśniła zasady głosowania, rozdano karty do
głosowania, po zakończonym głosowaniu zebrano karty do urny. Komisja skrutacyjna przeliczyła głosy
i sporządziła protokół, następnie przewodnicząca Komisji skrutacyjnej odczytała protokół komisji, który
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Na członków Komisji Doraźnej wybrano radnych:
1) E. Sitarski;
2) J. Szuszkiewicz;
3) M. Żogalska;
4) P. Wityk – Szumna;
5) M. Szopa.

Tym samym Rada Miejska w Ścinawie  przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/179/12 w sprawie
powołania Doraźnej Komisji do wydania opinii do projektu uchwały w sprawie podziału
Gminy  Ścinawa na  okręgi  wyborcze,  ustalenia  granic  i  numerów oraz  liczby  radnych
wybieranych w każdym okręgu.

4.2) w sprawie   podziału   Gminy Ścinawa na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby  
radnych wybieranych w każdym okręgu,
Sekretarz  Miasta  i  Gminy  przedstawiła  szczegółowo  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem,
poinformowała, iż przedmiotowy projekt jest konsekwencją wejścia w życie ustawy z dnia 5 stycznia
2011 roku wprowadzającej ustawę kodeks wyborczy oraz art. 418 § 1, art. 419 § 2 ustawy kodeks
wyborczy.
Przewodniczący złożył wniosek o 15 min przerwy.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek o
15 min. przerwy. 

O godz.16:45 salę opuściły radna Podgórska oraz radna Kudzia.
O godz.16:46 salę opuścił radny Łucki.

W trakcie  przerwy  odbyło  się  posiedzenie  Komisji  Doraźnej,  podczas  której  zgłoszono  propozycję
przeniesieniu okręgu 12 miejscowości Sitno, do okręgu 13. 

O godz.17:00 wznowiono obrady.
Przewodniczący  Komisji  Doraźnej  radny  Szopa  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji  do  projektu
uchwały ze zmianami wprowadzonymi przez Komisję Doraźną. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały, brak uwag, dyskusję zamknięto.  

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła Uchwałę Nr
XLVIII/180/12 w  sprawie podziału Gminy Ścinawa na okręgi wyborcze, ustalenia granic
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wraz ze zmianą polegająca
na przeniesieniu z okręgu 12 miejscowości Sitno, do okręgu 13. 

4.3) w sprawie    wprowadzenia    „Wieloletniego programu współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami  
pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku
publicznego i o wolontariacie na lata 2013-2016”;
Sekretarz Miasta i Gminy zabrała głos proponując, iż Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty,
Kultury i Sportu może zawnioskować o przesunięcie projektu uchwały do dalszych prac, w związku z
tym zbędne jest przedstawienie projektu uchwały.
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Przewodnicząca Komisji  Zdrowia,  Pomocy Społecznej,  Oświaty,  Kultury i  Sportu,  radna Chomont –
Parzyńska poinformowała,  iż  Komisja nie wypracowała opinii  do projektu uchwały. Przewodnicząca
Komisji zawnioskowała o przekazanie uchwały do prac Komisji.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(9  głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  2)  skierowała  projekt  uchwały  do
dalszych prac Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu.

4.4) w sprawie   określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od  
nieruchomości;
Skarbnik Miasta i Gminy szczegółowo przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący
Komisji Budżetu radny Marek przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Radna Wityk  – Szumna zapytała  o  stawkę podatku dla  organizacji  pożytku publicznego.  Skarbnik
udzieliła odpowiedzi, iż w gminie stawka ta jest obniżana w stosunku do tej maksymalnej z ustawy do
kwoty 0,31 zł. Radna pytała dalej jakie są w gminie organizacje, które się obciąża tym podatkiem,
nawiązała się krótka wymiana zdań, podczas której, radna otrzymała odpowiedź od Pani Skarbnik i od
Pani Sekretarz, iż w gminie nie ma organizacji, które mają takie grunty obciążone tym podatkiem.
Padło również pytanie jak jest  z Centrum Turystyki  i  Kultury,  Pani Skarbnik odpowiedziała,  iż  jest
zwolnione na podstawie § 2.  Wywiązała się  wymiana zdań,  Pani  Sekretarz  podsumowała,   żadna
organizacja na terenie gminy nie jest właścicielem budynków, wszędzie są to bezpłatne użyczenia.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(10 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 2) przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/181/12
w sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  oraz  zwolnień  od
podatku od nieruchomości.

4.5)  w  sprawie    określenia    wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportu  i  zwolnień  w  tym  
podatku.
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Marzena  Dawedowska  –  Macho  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej w
Ścinawie radny Marek przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/182/12
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień
w tym podatku. 

4.6) w sprawie    wprowadzenia opłaty od posiadania psów, zasad poboru, ustalenia inkasentów oraz  
wynagrodzenia za inkaso.
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Marzena  Dawedowska  –  Macho  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej w
Ścinawie radny Marek przedstawił propozycję stawki na poziomie roku 2011 czyli 30 zł od posiadania
psa i obniżoną w przypadku psów ze schroniska w wysokości 15 zł. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła Uchwałę Nr
XLVIII/183/12 w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  zasad  poboru,
ustalenia  inkasentów  oraz  wynagrodzenia  za  inkaso  zgodnie  z  propozycją  Komisji
Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej.

4.7) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Marzena  Dawedowska  –  Macho  szczegółowo  przedstawiła  projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa radny Sitarski poinformował, iż Komisja nie opiniowała projektu
uchwały,  dlatego,  że  w  projekcie  Burmistrza  nie  była  zwarta  suma,  natomiast  Komisja
wypracowała stanowisko, aby przyjąć cenę żyta w kwocie 37,80 zł jako podstawę do naliczenia
podatku rolnego, jest to więcej o stopień inflacji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż
Komisja nie wydała opinii na temat tego projektu.
Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o 5 min przerwy.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek o 5
min. przerwę.

O godz.17:35 rozpoczęto przerwę.
W trakcie przerwy odbyło się posiedzenie Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej
podczas, którego Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały ze stawką zaproponowaną
przez Komisję Rolnictwa.  
Obrady wznowiono o godz. 17:45.

Przewodniczący rady otworzył dyskusję do projektu uchwały.
Radny Wilgosz zaproponował 70% stawki GUS - ponieważ uprawa zbóż jest opłacalna, a stawka 70%
jest stawka opłacalną – 52,50 zł.

Radny  Śliwa  zabrał  głos  odnosząc  się  do  roku  ubiegłego,  przytoczył  ceny  pszenicy,  ostatecznie
stwierdził, iż gmina również musi zadbać o swój budżet, zaproponował stawkę 55 zł.

Przewodniczący rady odniósł się, iż mamy radnych z okręgów wiejskich, a ich obowiązkiem jest stały
kontakt z mieszkańcami.
Przewodniczący rady stwierdził, iż propozycja jednego radnego jest 53 zł. 
Radna Żogalska przedstawiła  proponowane kwoty:  39,14  zł,  między  52  i  53 zł  czyli  70% kwoty,
średnio  wychodzi 45,50 zł.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek o 5
min. przerwę. 
Obrady wznowiono o godz.18:17.

Radna Wityk-Szumna zgłosiła wniosek - propozycję w imieniu klubu radnych 45,00 zł. 
Przewodniczący  rady  przeszedł  do  głosowania  wniosków  po  kolei,  wniosek  z  Komisji  Rolnictwa,
wniosek radnego Wilgosza i wniosek klubu radnych. 

Głos zabrał radny Śliwa, który przedstawił kwotę wpływy z podatku rolnego, gdyby przyjąć stawkę
GUS 75 zł. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (0 głosami „za”, „przeciw”- 12, „wstrzymało się” - 0) odrzuciła wniosek z
propozycją Komisji Rolnictwa w kwocie 39,14 zł. 

Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  12  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  (3
głosami „za”, „przeciw”- 8, „wstrzymało się” - 1) odrzuciła wniosek z propozycją radnego
Wilgosza w kwocie 53,00 zł. 
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Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  12  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  (9
głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła wniosek z propozycją klubu
radnych w kwocie 45,00 zł. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu (10
głosami „za”, „przeciw”- 1, „wstrzymało się” - 1) przyjęła Uchwałę Nr XLVIII/184/12 w
sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczenia podatku rolnego z kwotą
45,00 zł. 

4.8)  w  sprawie  zamiaru  połączenia  Miejsko  -  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Ścinawie  z  inną
samorządową instytucją kultury – Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie

Przewodniczący  rady  poinformował,  iż  uchwała  wróciła  z  prac  Komisji  Zdrowia,  Pomocy
Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu.
Przewodnicząca Komisji radna Chomont-Parzyńska przedstawiła negatywna opinię do przedmiotowego
projektu uchwały.
Przewodniczący rady otworzył dyskusję, brak głosów, zamknięto dyskusję. 
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  12  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  (2
głosami „za”, „przeciw”- 7, „wstrzymało się” - 2) odrzuciła projekt uchwały  w sprawie
zamiaru  połączenia  Miejsko  -  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Ścinawie  z  inną
samorządową instytucją kultury – Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.
Radna Żogalska nie brała udziału w głosowaniu. 

4.9) w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2012 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XXVIII/112/12 z dnia 5 stycznia 2012 roku.

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Marzena  Dawedowska  –  Macho  szczegółowo  przedstawiła  projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem. 

O godz.18:25 obrady opuściła radna Wityk-Szumna.
Przewodniczący Komisji   Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  radny Marek przedstawił
pozytywna opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący rady otworzył dyskusję.
Głos zabrał radny Kraśniański w kwestii przekazania zadań ZGK do Urzędu Miasta i Gminy.
Sekretarz  MiG  odniosła  się  do  słów  radnego,  uzasadniając,  iż  przekazanie  zadań  było  jak
najbardziej  gospodarne.  Wypowiedziała  się  również  w  kwestii  stawek  za  odśnieżanie  i  kwot
wydawanych na to zadanie przez gminę.  
Pani Skarbnik przedstawiła kwoty wydane na odśnieżanie w roku ubiegłym.

O godz. 18:29 obrady opuściła radna Chrystyna. 
Radna Żogalska zadała pytanie o ściągnięcie pieniędzy z budowy świetlicy w Krzyżowej.
Otrzymała odpowiedź od Pani Sekretarz oraz Pani Skarbnik, iż na chwilę obecna umowa nie jest
podpisana,  powinna być podpisana lada dzień, co oznacza, że jeżeli nawet zostanie podpisana za
dwa dni to i  tak w tym roku nie wydatkujemy ani złotówki. Dlatego te pieniądze, które były
zabezpieczone na wkład własny zwalniają się. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  10  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (10 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła Uchwałę Nr
XLVIII/185/12 w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2012  rok
uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXVIII/112/12 z dnia 5 stycznia
2012 roku.
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Przewodniczący rady zgłosił wniosek o przerwanie obrad do dnia 6 listopada do godz.16:00.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  10  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (10 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek o
przerwanie obrad sesji do dnia 6 listopada 2013r. do godz.16:00.

Przewodniczący Rady w dniu 6 listopada wznowił obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie, na
podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 9 radnych, co stanowi quorum zgodnie z
listą obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 5   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.  
Przewodniczący  zapytał  czy  radni  otrzymali  protokoły  z  sesji,  otrzymał  odpowiedź,  iż  radni  nie
otrzymali. Przewodniczący stwierdził, iż zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy Ścinawa jeśli materiały nie
zostały dostarczone radnym w ciągu 7 dni przed odbyciem tej sesji, w statucie jest zapis wyraźnie
mówiący o tym, że wszelkie materiały związane z porządkiem obrad winny zostać dostarczone radnym
na 7 dni przed sesją, ponieważ protokoły z sesji stanowią część składową porządku obrad, w związku
z niedostarczeniem ich wycofuję z porządku obrad na podstawie statutu powyższe punkty dotyczące
zatwierdzenia protokołów z sesji.
Głos zabrała Kierownik Referatu OSO: protokoły zostały dostarczone w wersji elektronicznej.
Przewodniczący:  ale  ja  tu słyszę,  że  nie  wszyscy  dostali,  niektórzy  chyba radni  nie  otrzymują,  ja
otrzymałem, zgadza się. Ja tego nie neguję Pani Kierownik      
Kierownik Referatu OSO: wszystkie protokoły zostały wysłane w wersji elektronicznej. 
Przewodniczący: ja tego nie neguję, że ja dostałem w wersji elektronicznej, natomiast nie wszyscy
radni, z tego co wiem wyrazili zgodę na otrzymywanie materiałów w wersji elektronicznej. Te osoby co
nie wyraziły, a nie otrzymały, mają prawo żądać tych materiałów pisemnie. Obszerność materiałów nie
jest argumentacją ku temu aby tych materiałów radnym nie dostarczyć. 

Ad 6   Interpelacje i zapytania radnych.  
Kierownik  Referatu  OSO  przekazała  Przewodniczącemu  Rady  pismo  mówiące  o  tym,  że  organ
wykonawczy udzieli odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski radnych, na piśmie. Przewodniczący
Rady odczytał zebranym ww pismo. 

Radna Wityk-Szumna: chciałam zainterpelować o usunięcie dwóch starych słupów ogłoszeniowych,
które znajdują się, które są mało użytkowane, a straszą w naszym mieście. Na ulicy Mickiewicza i na
ulicy Wołowskiej koło zakładu fryzjerskiego Pani Haliny Szurgot. Takie dwa stare, betonowe słupy.  
Co do interpelacji, to chciałam jeszcze zapytać czy poszło pismo w kwestii napisu na pomniku przy
skrzyżowaniu ulic Wrocławska z Wołowską. Chcielibyśmy żeby usunąć ten napis. 
Jeszcze jedna sprawa: na skrzyżowaniu ulic Jagiełły z Lipową, na wysokości słupa koło gimnazjum jest
studzienka i tam się załamał asfalt, zaczyna opadać. Tam jeżdżą auta i to będzie się pogłębiać.

Ad 7   Wolne wnioski.  

Radna Chrystyna złożyła wniosek do Burmistrza dotyczący doświetlenia miejscowości  Tymowa. Na
przestrzeni między Tymową, a Toszowicami, przed numerem domu 99 załamuje się droga. Po jednej
stronie robi się staw, po drugiej stronie nie ma przepustu, bardzo proszę Zarząd Dróg Powiatowych o
sprawdzenie tego. 
Radna zgłosiła  jeszcze sprawę przystanku w Tymowej,  już  ponad miesiąc  czasu ktoś zostawił  na
przystanku worki ze śmieciami. Proszę o uprzątnięcie tych śmieci z przystanku. 

Radna Wityk-Szumna złożyła wniosek o sprawdzenie stanu drzew w parku miejskim, na jednej dróżce
bocznej jest złamane drzewo, żeby to sprawdzić dla bezpieczeństwa mieszkańców. 

Radna Żogalska wnioskuje o ujęcie w planie budżetowym lampy przy Placu Zjednoczenia (obok domu
Pana Kotowskiego).
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Ad 8   Zapytania sołtysów.  
Brak głosów. 

Ad 9 Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
Brak głosów. 
Ad 10 Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady za III kwartał 2012 roku
Brak głosów.

Ad 11 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
Zgodnie z pismem, które otrzymał Przewodniczący rady, odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.  

Ad 12 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.
Przewodniczący rady poinformował, iż prowadzi korespondencję z organami, z nadzorem wojewody.
Przychodzą pisma z sądu administracyjnego w sprawach zaskarżonych uchwał, jest tych spraw już
cztery lub pięć. Poinformował, iż odpowiadał wojewodzie na zapytanie dotyczące uchwały, w której
zbyt  szczegółowe  zapisy  nie  zgadzają  się  z  przepisami  wyższego  rzędu,  ustawy  o  planowaniu  i
zagospodarowaniu przestrzennym. Po za tym nie prowadzono żadnej korespondencji.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie 
o godz. 19:05 zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk          Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

     w Ścinawie
        

Krzysztof Marek
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